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Mikä tilanne YLVAn osalta kunnissa?
Miten käyttö koettu, mitä ongelmia?

• Tilanne vaihteleva, pääsääntöisesti tietojen päivittäminen 
enemmän tai vähemmän kesken 
• Joissain kunnissa vuosiraportit pyydetty YLVAn kautta,

joissain ei eikä raportointilomakkeita avattu

• Paikoin ongelmana, ettei YLVAan edes pääse sisään, 
joten kohteita ei ole voitu päivittää 

• Suomi.fi-kirjautumisen piti tulla käyttöön myös valvojille,
mutta onkin jäissä, ei rahoitusta

• Koska rajapintoja ei ole, YLVAan tallentaminen on 
ylimääräistä työtä kuntien omiin järjestelmiin 
tallentamisen lisäksi 



Onko YLVAn käyttöä koulutettu?
Mitä koulutustarpeita kunnissa on?

• Aluksi YLVA-koulutuksia järjestettiin, mutta nyttemmin ei 
enää
• YLVAn peruskäytön koulutukselle olisi vielä tarvetta

• Käyttö on epäsäännöllistä, ei tule rutiinia, jolloin
harvoista koulutustilaisuuksista ei ole apua -> pitäisi olla 
mahdollisuus säännölliseen tukeen tai esim. nopeisiin 
Teams-puheluihin, jolloin ongelman saisi ratkaistua heti kun
se ilmenee

• YLVA-Teamsiin ei pääse, joten apua ei saa sieltäkään

• Ohjeet puutteellisia, päivitystarve?

• Olisiko tarvetta kuntien yhteiselle YLVA-vertaistuelle?


